
Bestyrelsemøde i Stubberup Grundejerforening den 8. marts 2022 

  Formanden bød velkommen, og en speciel velkomst tilfaldt Henrik Jeberg, som      
  er indtrådt i bestyrelsen. Tilstede var:   

   Jan Busholdt - JB, Christian Rasmussen - CR,  
   Jonas Lock Larsen - JLL, Henrik Jeberg - HJ 
   Henning Berg - HB ( suppleant for Kristoffer Galskjøt - KG) 
    

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde/generalforsamling: 
        Der var ingen bemærkninger. 

2. Konstituering af bestyrelsen (referat med underskrifter) 
          Formand:   Jan Busholdt 
   Næstformand:  Christian Rasmussen 
 Kasserer:   Jonas Lock Larsen       
 Sekretær:    Henrik Jeberg 
 IT og snefoged:  Kristoffer Galskjøt 

3. Planlægning af mødeaktiviteter: 
          Følgende bestyrelsesmøder er planlagt: 3/5, 7/6, 30/8, 11/10, 10/1-2023 
 Generalforsamling    : 28/2/2023 start kl 19:00 
           
    

4. Økonomi: 
 Kontigent:   600,00 kr årligt 
 Vejlaug:   500,00 kr årligt 
 Opsparing i vejlaug: 900,00 årligt 

 Udsendelse af opkrævning på kontigent, Vejlaug og opsparing udsendes ultimo 
 marts, med en betalingsfrist senest den 1 maj 2022. 

 Opkrævning af kontigent etc skal ske både via E-mail og postkasse. 
  
 Hvis en husstand ikke betaler til tiden, vil sagen på sigt overgå til inkasso. 

 Muligheden for at udarbejde et budget for et nyt år blev drøftet, men der   
 blev ikke besluttet noget. 
           

5. Evaluering af generalforsamlingen: 
 Generet var der tilfredshed med den digitale afviklingen af    



 generalforsamlingen. Enighed om, at en fysisk generalforsamling er at   
 foretrække. Den digitale afstemning videreføres til kommende   
 generalforsamlinger. 

6. Vejvedligeholdelse: 
 Bestyrelsen går videre med forslaget, der blev fremsat på   
 generalforsamlingen.  

 HJ:  Arbejder videre med revneforsejlingen. 
 JLL:  Kontakter KLAR-forsyningen ang ejerskab af regnvandsbrønde og  
   regnvandsledninger 
 JB-HJ: Undersøger vejloven i forhold til ejerskabet af brønde og   
   ledninger (LER) 

7. Evaluering af fastelavn: 
 Det var en positiv dag med mange fremmødte og en god stemning. 

8. Friarealet: 
 Afventer svar fra kommunen i forhold til en mulig opgravning på friarealet for  
 at finde et tilstoppet drænrør. 
 Det blev besluttet at søge Landsbyfonden om tilskud til indkøb af flis. CR 
 kontakter Michael Siltan for at lave en ansøgning. 
 Det blev besluttet, at busskuret skal males, men først når der kommet mere  
 varme i luften. 
 Køge kommune kontaktes i forhold til at flytte busskiltet og skraldespand  ind 
 mod bevoksningen ved busstoppestedet. 

9. Planlægning af arbejdsdag: 
 PT er der ikke planlagt en arbejdsdag. 

10. Evt. 
 En generel snak om Landsbylauget. HB er bestyrelsens kontakt til lauget. 

 Det blev drøftet, hvordan man generelt kan sænke hastigheden gennem    
 Stubberup, og her drøftede bestyrelsen muligheden for, at lave byporte i  
 begge ender af Lammestrupvej. HJ arbejder videre med forslaget. 

           Ref: HB


